



ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS

Number 46

November 16, 1987

Numéro 46

le 16 novembre 1987

ADMINISTRATIVE INFORMATION

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFS

Information Session on Drug Awareness

Séance d'information sur les drogues

The Posting Services Division wishes to announce that the Employee Assistance Program is sponsoring an Information Session on Drug Awareness. This presentation will be given by members of the R.C.M.P. Drug Squad and will focus on health and social problems related to the usage of illicit drugs. Participants will have the opportunity to ask questions and examine the R.C.M.P. drug kit.

La Direction des services à l'affectation annonce la tenue d'une séance d'information sur les drogues dans le cadre du programme d'aide aux employés. Cette présentation sera donnée par des membres de la Direction des drogues de la Gendarmerie royale du Canada et portera sur les problèmes de santé et d'ordre social causés par l'utilisation des drogues. Les participants auront l'occasion de poser des questions et d'examiner une trousse de drogues.

Location - Main Auditorium

Endroit - Auditorium

Date: - November 23 - English
- December 3 - French

Date - le 23 novembre en anglais
le 3 décembre en français

Time: - 12:00 Noon

Heure - à midi

If you are interested in attending, please call Lucette Rochon (ABB) at 992-2224 for registration.

Si vous êtes intéressé a participer, appelez Lucette Rochon (ABB) au 992-2224.

Seoul - Telephone Numbers

Séoul - Numéros de téléphone

Effective November 16 the Seoul Chancery telephone numbers have been changed to: 753-2605/06/07/08, 753-7290-91/92/93; Immigration: 753-6684/85.

Depuis le 16 novembre, les numéros de téléphone de la Chancellerie à Séoul sont les suivants: 753-2605/06/07/08 753-7290/91/92/93; Immigration: 753-6684/85.

PERSONNEL CHANGES/MOUVEMENTS DE PERSONNEL

The Under Secretary is please to announce the following appointments:

Le Sous-secrétaire est heureux d'annoncer les nominations suivante:

Mr. D.M. Collacott as Director, Security Division (ISS), effective October 26, 1987; and

M. D.M. Collacott comme Directeur de la Sécurité (ISS), à compter du 26 octobre 1987; et

Mr. Jacques Noiseux, Special Adviser, Middle East Bureau (GMD), effective October 8, 1987.

M. Jacques Noiseux, Conseiller spécial, Direction générale du Moyen-Orient (GMD) à compter du 9 octobre 1987.